2016 主日崇拜事奉輪值同工

P					
	本週主日This Sunday	下週主日 Next Sunday			
	5/29/2016	6/5/2016			
中文主席	張文迪	高琳			
English Presider					
中文講員	徐肇基牧師	程保治牧師			
English Speaker	Rev. George Hsu	Rev. Jeff Cheng			
翻譯 Interpreter	高麗娟(英)/賴俊傑(粵)	潘志勤(英)/賴俊傑(粵)			
中文司琴 Pianist	羅鳳玲	Jennifer Chow			
中文招待	宋保軍*,楊青	劉賢賜*,熊就勝			
Ushers	王國歡,熊就豪	姜華,Santos			
音響 Audio Engineer	蔣洪平	姜華			
托兒 Nursery	高麗娟/謝慧,武淑菊	楊青/張躍,何若萍			
圖書館 Library	高琳	劉偉衡			
分菜同工	武淑菊*,于溢	譚玫琍*,謝文婷			
Lunch Serving	張躍,謝慧	謝新新,徐淑俊			
清潔同工Cleaning	宋保軍,張毅	魯峰,徐浩			
保安 Security Officer	張毅(S)/方向(F)	劉偉衡(S)/陳斯維(F)			
週二 Tuesday	婦女團契 Women's Bible Study Fellowship				
週五Fri. Night	青少年團契, 家庭查經 Youth/Family Bible Study				
七口业由公然		カルガ 族			

每月常費預算

宣道預算

Monthly Budget for General: \$14,000.00 for Mission: \$2,875.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Apr Income	Apr Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$3,611.00	\$13,717.00	\$13,865.00	\$10,500.53
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00
宣道 Missions	\$300.00	\$1,300.00	\$1,740.00	\$0.00
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00

牧師 Pastor	長老 Elder	Associate English Pastor
程保治 Jeff Cheng	張文迪 Wen-Dyi Chang	Rev. Joshua Olds
Tel: (918) 970-0053	Tel: (918) 252-4886	Tel: (214) 597-8573
jeffpcheng@gmail.com	wendyiandlouise@gmail.com	josh@lifeisstory.com



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church

1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

普世差傳,我們責任 World Missions, Our Duties

主日崇拜程序

ORDER OF WORSHIP

五月廿九日 May 29, 2016 主席 Presider: 張文迪弟兄 10:45AM - 12:15PM

主席 Presider

眾立 Congregation

眾立 Congregation

眾坐 Congregation

程牧師 Pastor Cheng

司琴 Pianist: 羅鳳玲姐妹

講員 Speaker: 徐肇基牧師

默禱 Silent Prayer	625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy '	Temple 眾坐 All
宣召 Convocation	詩 Ps. 96:1-3	主席 Presider
頌禱 Praise and Prayer	讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord'	's Prayer 眾立 All
聖詩 Hymn	72 萬代之神 God of Our Fathers	眾立 Congregation
	338 祂藏我靈 He Hideth My Soul	眾立 Congregation
祈禱 Invocation		主席 Presider
聖詩 Hymn	342 每一天 Day by Day	眾坐 Congregation
讀經 Scripture Readin	ng 彼前 1 Peter 1:1-12	眾坐 Congregation
證道	臨危受命	徐肇基牧師
Sermon	Mission Impossible	Rev. GeorgeHsu
奉獻 Offering	463 憑祢意行 Have Thine Own Way, Lord	主席 Presider
	宋保軍,楊書,王國齡,能就豪	

榮耀歸於真神 Glory to God in the Highest

歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements

讚美 Praise

祝福 Benediction

默禱 Silent Prayer

阿們頌 Amen Praise

報告事項:

- 1. 歡迎新朋友參加主日崇拜。請留步到舊堂共享午餐。
- 2. 下主日(6/5) 是聯合聖餐崇拜,將在早上十點四十五分開始聚會。請預備心參加。
- 3. 今年教會的暑期兒童聖經營主題是「别有洞天」(Cave Quest);將在 7/18-22 舉行。我們需要大家的參與和意願幫忙。請聯繫 Jennifer 姐妹。
- 4. 本週六(6/4)晚上 5:30 在教會將舉行謝師晚餐。感謝神讓教會眾多的弟兄姐妹參與教會兒童敬拜和教會主日學事工。請所有的老師及其家庭成員參加。也歡迎願意將來參與這一事奉的弟兄姐妹參加。
- 5. 父親節 6/19 將會有洗禮, 想要受洗的弟兄姊妹請向牧師或長老報名。
- 6. 美國家庭更新協會將於 8/5-8/7 在滔沙舉辦恩愛夫婦營, 現已開始報名, 6/1 報名截止, 有關事項請連絡程師母.
- 7. 聖誕小孩行動:五月將會收集兒童襪子。請投入大堂外的紙箱。
- 8. 上主日中/英語崇拜出席人數 131人。

禱告事項:

- 1. 為牧者和長執們的事奉及家庭禱告。
- 2. 爲暑假將出外旅遊的家庭出入平安禱告。
- 3. 為暑期台灣短宣隊的訓練及準備工作禱告。
- 4. 為 7/18-7/22 開始的暑期聖經學校各樣籌備工作及招募的同工禱告。
- 5. 為夫婦們積極報名參加 8/5-8/7 的恩愛夫婦營禱告。
- 6. 為職青團契 (Young Professional)的聚會、慕道友和初信者禱告。
- 7. 爲 TU 的學生團契及八月份 TU 的新生禱告。
- 8. 爲夏季 (6-8 月)主日學老師備課及弟兄姊妹踴躍參加禱告。
- 9. 為長青團契的開始及籌備工作禱告。
- 10. 爲麥浪牧師、師母在非洲訓練傳道人及帶領各樣聚會代禱,求神保守他們身體 健康。

Announcements:

- 1. We welcome new friends who worshiped with us. Our thank-you to Pastor Hsu for the wonderful message. Please stay for lunch & fellowship.
- 2. Next Sunday (5/1) Combined Communion worship will start at 10:45AM. Please prepare your heart to attend the service.
- 3. Our church annual summer Vacation Bible School will be held on the week of 7/18-22. The theme for this year is "Cave Quest". We still need a lot of volunteers and participation. Please contact Sister Jennifer for more information.
- 4. This Saturday (6/4) at 5:30 pm Teacher's Appreciation Dinner will be held at church. Thank God for the many brothers and sisters to participate in the ministries of children worship and Sunday School. All the teachers, their family members and those who want to volunteer in the ministry in the future are welcome for the dinner.
- 5. Our next baptism will be on Father's Day (6/19). Those who are interested in getting baptized, please contact Pastor Cheng or Elder Chang.
- 6. Chinese Family for Christ USA will have a marriage enrichment retreat in Tulsa on 8/5-8/7. Registration will end on 6/1. Please contact Mrs. Naishu Cheng if you have any questions.
- Operation Christmas Child: This month we are collecting socks which should fit
 inside a shoebox along with other items. Please drop them in the box outside the
 sanctuary.
- **8.** Last Sunday's Chinese/English services attendance was 131.

Prayer Items:

- 1. Pray for the families and ministries of Pastors, Elder, and deacons.
- 2. Pray for the safety of families who are traveling during the summer.
- 3. Pray for the July STM trip to Taiwan. Pray for their preparation.
- 4. Pray for the preparation process of VBS (7/18-22), Jennifer Chow and co-workers.
- 5. Pray for the Marriage Enrichment Retreat on 8/5-8/7. Pray for God to bring couples to register.
- Pray for the Young Professional Fellowship's meetings, gospel seekers and new believers.
- 7. Pray for the TU student ministry and the coming new students in August.
- 8. Pray for Summer Quarter Sunday School preparation and more brothers and sisters to attend Sunday School.
- 9. Pray for the plans and preparation for a new senior citizen fellowship.
- Pray for Pastor & Mrs. Ron for their training ministry and leading seminars in Africa.
 May God give them good health.

證道内容簡介

當眾聖徒們在逼迫中過著苦不堪言的生活時,除了耐心等候耶穌再來之外,也 別無他法.突然,逼迫不但沒有緩和,反而變本加厲!羅馬的皇帝尼祿全面性的 逼迫使得眾聖徒們無所適從,懷疑自己是否撐得下去!

當時教會的領袖彼得寫了彼得前書給散住各地的眾聖徒,給他們打氣.提醒眾人說:你們既已蒙特别的揀選,為此,你們要受極大的試驗,因你們的任務是傳揚永生的信息,這信息(福音)乃是世人唯一的盼望! 所以,你們自然是敵人—撒旦—所追殺的對象!但既有神的同在,就不用懼怕,必能完成神的託付.

今天的教會所受的逼迫,已變本加厲,我們當如何的面對?!

As the disciples were under persecution, they were going through tremendous hardship. The only thing they can do was waiting patiently for the returning of Jesus as He has promised. Yet, suddenly, the persecution intensified under emperor Nero. The disciples were not sure if they could survive. (Many didn't.)

Therefore, Peter, as the church leader, wrote the letter to all the disciples lived across the land of Asia Minor to encourage them; to remind them that they were God's elect for a specific task—preach the gospel all over the land. This would not please the enemy—the Satan. So naturally, they will be Satan's target for destruction. With the presence of the Lord, however, the disciples shall not fear and will be able to carry out God's assignment.

The persecution of today's church is intensifying. How shall we respond?